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IZVJEŠTAJ O JAVNOJ RASPRAVI SPROVEDENOJ PO 
NACRTU ODLUKE O VISINI, NAČINU OBRAČUNA I PLAĆANJA ČLANSKOG 

DOPRINOSA TURISTIČKOJ ORGANIZACIJI OPŠTINE KOTOR 
 
Nakon utvrđivanja Nacrta Odluke o visini, načinu obračuna i plaćanja članskog doprinosa 
Turističkoj organizaciji  Opštine Kotor na sjednici Skupštine Opštine Kotor dana 30.09.2019. 
godine utvrđeno je da će Javna rasprava po navedenoj odluci trajati 15 dana  počev od 01.10.2019. 
godine do 15.10.2019. godine. 
U toku trajanja javne rasprave sprovedene su sledeće aktivnosti: 
 
-Pozivi za javnu raspravu su objavljeni na sajtu Opštine Kotor,emitovani su putem javnog servisa 
Radio Kotora i proslijeđeni su svim mjesnim zajednicama na području Opštine Kotor. 
 
-Tekst Nacrta Odluke proslijeđen je svim mjesnim zajednicama sa područja Opštine Kotor,radi 
dostavljanja primjedbi i sugestija u roku određenom za javnu raspravu. 
 
Javne rasprave po mjesnim zajednicama održane su kako slijedi: 
-07.10.2019. godine U RISNU sa početkom u 17:00 časova, u prostorijama Mjesne zajednice Risan 
(za mjesne zajednice Morinj, Risan, Perast, Donje Krivošije i Gornje Krivošije) 

-07.10.2019. godine U DOBROTI, sa početkom u 19:00 časova- zgrada Bijelića, Sv. Stasije (za 
mjesne zajednice DOBROTA II i mjesnu zajednicu Orahovac) 

-08.10.2019. godine U RADANOVIĆIMA sa početkom u 17:00 časova- prostorije OŠ Nikola 
Đurković (Za Mjesne zajednice Gornji Grbalj, Lastva Grbaljska, Savina, Glavatičići, Radanovići i 
Vranovići) 

-08.10.2019. godine sa početkom u 19:00 časova- u Škaljarima, DOM KULTURE (Za mjesne 
zajednice Škaljari, Mirac i Kavač) 

-10.10.2019. godine sa početkom u 17:00 časova u Prčnju u Domu kulture (za mjesne zajednice 
MUO, Prčanj i Stoliv) 

-10.10.2019. godine sa početkom u 19:00 časova-DOM KULTURE DOBROTA (za mjesnu 
zajednicu Dobrota I) 

-11.10.2019. godine sa početkom u 12:00 časova- PALATA BIZANTI (za mjesnu zajednicu Stari 
grad Kotor) , kada je održana i  CENTRALNA JAVNA RASPRAVA. 

 



 

Prva javna rasprava održana je u Risnu 07.10.2019. godine u prostorijama Mjesne zajednice Risan 
(za mjesne zajednice Morinj, Risan, Perast, Donje Krivošije i Gornje Krivošije). 

Uvodnu riječ sa detaljnim obrazloženjima nacrta Odluke, dao je vršilac dužnosti Sekretara 
Sekretarijata za lokane prihode, budžet i finansije, Ivo Magud, a javnoj raspravi su pristvovale i 
zaposlene u Sekretarijatu: Ljeposava Subotić, Teodora Baldić i Jasna Latković.  Javnoj raspravi 
odazvalo se šest zainteresovanih građana. 

Nije bilo primjedbi. 

Istog dana, u 19:00 h u Dobroti, u prostoijama Mjesne zajednica Dobrota II je održana javna 
rasprava za mjesne zajednice Dobrota II i Orahovac.  

Uvodnu riječ sa detaljnim obrazloženjima nacrta Odluke, dao je vršilac dužnosti Sekretara 
Sekretarijata za lokane prihode, budžet i finansije, Ivo Magud, a javnoj raspravi su pristvovale i 
zaposlene u Sekretarijatu, Teodora Baldić i Jasna Latković.  Prisustvovalo je 4 zainteresovanih 
građana. 

Nije bilo primjedbi. 

08.10.2019. godine u Radanovićima, u prostorijama OŠ Nikola Đurković održana je javna rasprava 
za Mjesne zajednice Gornji Grbalj, Lastva Grbaljska, Savina, Glavatičići, Radanovići i Vranovići. 

Uvodnu riječ sa detaljnim obrazloženjima nacrta Odluke, dao je vršilac dužnosti Sekretara 
Sekretarijata za lokane prihode, budžet i finansije, Ivo Magud, a javnoj raspravi su pristvovale i 
zaposlene u Sekretarijatu, Ljeposava Subotić, Teodora Baldić i Jasna Latković.  Prisustvovalo je 12 
zainteresovanih građana. 

Labud Mihović kaže da ne zna zašto uvodimo uvodimo članski doprinos, jer koliko zna toga nema 
u drugim opštinama. Navodi da ima hotel u Lastvi, i da bi članski doprinos radije plaćao Budvi, jer 
sve što se dešava u Lastvi i sve što se marketinški radi za turizam Lastve, vezano je za Budvu. 

Članom 37 Zakona o turističkim organizacijama propisano da članski doprinos plaćaju pravna 
lica, fizička lica i preduzetnici koji na teritoriji opštine u kojoj je osnovana lokalna turistička 
organizacija imaju svoje sjedište ili organizacionu jedinicu, odnosno društvo koje obavlja 
turističku, ugostiteljsku i/ili sa turizmom neposredno povezanu djelatnost. Stavom 2 navedenog 
člana propisano je da navedeni subjekti su dužni da nadležnom poreskom organu opštine na čijoj 
teritoriji posluju, iskažu i prijave ostvarene poslovne prihode umanjene za iznos poslovnih 
rashoda pojedinačno za svaku organizacionu jedinicu u kojoj se obavlja turistička, ugostiteljska 
i/ili sa turizmom neposredno povezana djelatnost.  

08.10.2019. godine održana je i javna rasprava u Škaljarima, u Domu kulture za mjesne zajednice 
Škaljari, Mirac i Kavač. 

Uvodnu riječ sa detaljnim obrazloženjima nacrta Odluke, dao je vršilac dužnosti Sekretara 
Sekretarijata za lokane prihode, budžet i finansije, Ivo Magud, a javnoj raspravi su pristvovale i 
zaposlene u Sekretarijatu, Ljeposava Subotić, Teodora Baldić i Jasna Latković.  Prisustvovalo je 11 
zainteresovanih građana. 

Ljiljana Popović Moškov dala je sugestiju na nacrt Odluke, u dijelu koji se odnosi na obrazac prijave 
članskog dopirnosa, u kojoj bi u tabelarnom dijelu trebalo predvidjeti da se prikaže dobit za sve 
organizacione jedinice na teritoriji Crne Gore. 



Ovaj Sekretarijat se obratio Ministarstvu održivog razvoja i turizma Crne Gore za davanje 
mišljenja da li nadležni poreski organ Opštine Kotor smije tražiti od obveznika plaćanja 
članskog doprinosa da iskazuju kako za organizacion jedinice koje se nalaze na teritoriji 
opštine Kotor, tako i za svaku organizacionu jedinicu na teritoriji Crne Gore. Nakon 
pribavljenog mišljenja Ministarstva,utvrdiće se predlog obrasca prijave. 

10.10.2019. godine sa početkom u 17:00 časova u Prčnju u Domu kulture održana je javna rasprava 
za mjesne zajednice Muo, Prčanj i Stoliv. Javnoj raspravi se odazvalo troje zainteresovanih i nije 
bilo primjedbi. 

Uvodnu riječ sa detaljnim obrazloženjima nacrta Odluke, dao je vršilac dužnosti Sekretara 
Sekretarijata za lokane prihode, budžet i finansije, Ivo Magud, a javnoj raspravi su pristvovale i 
zaposlene u Sekretarijatu, Ljeposava Subotić, Teodora Baldić i Jasna Latković.  Odazvalo se dvoje 
zainteresovanih. 

Nije bilo primjedbi. 

 

10.10.2019. godine sa početkom u 19:00 časova u Donu kulture Dobrota održana je javna rasprava 
za mjesnu zajednicu Dobrota I. Javnoj raspravi se odazvalo troje zainteresovanih. 

Nije bilo primjedbi. 

11.10.2019. godine u palati Bizanti, u 13:00 sati održana je javna rsprava za mjesnu zajednicu Stari 
grad Kotor i Centralna javna rasprava. Prisustvovalo je četvoro zainteresovanih. 

Uvodnu riječ sa detaljnim obrazloženjima nacrta Odluke, dao je vršilac dužnosti Sekretara 
Sekretarijata za lokane prihode, budžet i finansije, Ivo Magud, a javnoj raspravi su pristvovale i 
zaposlene u Sekretarijatu, Ljeposava Subotić,  Jasna Latković i Teodora Baldić.   

Nije bilo primjedbi. 

                                                                                                      SEKRETARIJAT 

                                                                                  ZA LOKALNE PRIHODE BUDŽET I FINANSIJE            


